
Her i Esbjerg bridgecenter havde vi en rigtig god dag. 
 
Der var ikke overvældende mange, men der var udelukkende meget interesserede mennesker. Der blev 
spillet stort set alle fire timer og vi fik 6 tilmeldingerne til undervisning samt et nyt medlem. 
 
Vi havde besøg af to fra en bridgeklub for svagtseende, hvor Erik Kjørby er formand. Det var en stor 

udfordring for dem, der spillede med dem. De er imponerende dygtige til at huske kort 👍� 
 
Vedhæftet er en artikel fra dagen, hvor både journalist og fotograf mødte op. 
Stemningsbilleder på lille klørs hjemmeside. 

 

http://www.bridge.dk/4462

